

# Wines & Olive Oil

## BARDOLINO ESTATE

Unoaked Classico wines / I vini classici

- KEYA, Chiaretto di Bardolino Classico DOC
- CUVÉE XV, Bardolino Classico DOC
- FIOR DI ROSA, Chiaretto di Bardolino Spumante DOC

I cru / Single Vineyards

- ROSA ROSAE, Rosato Veronese IGT
- MUNUS, Rosso Veronese IGT
- DELARA, Bardolino Montebaldo DOC **NEW!**

## VALPOLICELLA ESTATE

I vini classici / Unoaked Classico wines

- CUVÉE XVII, Valpolicella Classico DOC

I cru / Single Vineyards

- POJEGA, Valpolicella Ripasso Classico Superiore DOC
- CLOS ROARETI, Rosso Veronese IGT (Merlot)
- VILLA RIZZARDI, Amarone della Valpolicella Riserva Classico DOCG
- CALCAROLE, Amarone della Valpolicella Classico DOCG

## SOAVE ESTATE

I vini classici / Unoaked Classico wines

- CUVÉE XX, Soave Classico DOC

I cru / Single Vineyards

- COSTEGGIOLA, Soave Classico DOC
- FERRA, Soave Classico DOC
- Recioto di Soave Classico DOCG

## SELECTIONS

- Pinot Grigio delle Venezie DOC
- Prosecco Spumante Extra Dry DOC
- Lugana DOC **NEW!**

## EXTRA VIRGIN OLIVE OIL

- Olio Extravergine di oliva Garda DOP



## WINE SHOPS

### Bardolino

Strada Campazzi 2

**open 10-18:30**

### Cavaion

Via Pozzo dell'Amore 94

**open 10:00-18:00**



GUERRIERI RIZZARDI

Tel. +39 045 7210028 – Fax +39 045 6212254

visite@guerrieri-rizzardi.it

www.guerrieri-rizzardi.it




GUERRIERI RIZZARDI


# Wine Shops Tours & Tastings 2023




# Wine Shop Tours & Tastings in Bardolino


 Il punto vendita di Bardolino si trova all'interno della sede produttiva di Guerrieri Rizzardi. **Dal 1 aprile al 5 novembre è aperto 7 giorni su 7 con orario 10:00-18:30.**


Su prenotazione sono possibili visite e degustazioni private, individuali o di gruppo.

 Unsere Weinhandlung in Bardolino befindet sich bei der Kellerei. **Ab 1. April bis 5. November ist sie jeden Tag 10:00 – 18:30 Uhr geöffnet.** Auf Reservierung sind Einzel- oder Gruppenführungen mit Verkostungen möglich.

 Our Wine Shop in Bardolino is located inside the Guerrieri Rizzardi winery. **From April 1st to November 5th it is open every day 10 am – 6:30 pm.** Upon reservation, we arrange private tours and tastings.




 Vom 1. Juni bis Ende September 2023 kostenlose Führung auf Deutsch durch den Weinberg und die Kellerei und Verkostung von 2 ausgewählten Weinen, auf Reservierung und solange die Plätze reichen:  
- dienstags um 10:30 Uhr und freitags um 17:00 Uhr.

 From June 1<sup>st</sup> to the end of September 2023 free guided tour in English throughout the vineyard and the cellar with the tasting of 2 selected wines, on reservation while spots last:  
- on Wednesdays at 5 pm and Thursdays at 10:30 am.




GUERRIERI RIZZARDI


## Azienda Agricola

 L' Azienda Agricola Guerrieri Rizzardi porta avanti da generazioni la tradizione nella produzione dei vini delle aree classiche veronesi: Bardolino, Valpolicella, Soave.

Immersa tra i vigneti della zona collinare che domina Bardolino sorge la cantina Guerrieri Rizzardi. Nei punti vendita di Bardolino e Cavaion è possibile degustare ed acquistare i vini e l'olio Extravergine del Garda.

 Die Weinkellerei Guerrieri Rizzardi pflegt seit Generationen die Tradition der Weinherstellung in den drei klassischen Veroneser Gebieten: Bardolino, Valpolicella und Soave.


Eingebettet mitten in die hügeligen Weinberge von Bardolino liegt die Weinkellerei Guerrieri Rizzardi. Bei beiden Verkaufs-Shops in Bardolino und Cavaion besteht die Möglichkeit die Weine sowie kaltgepressten Garda Dop Olivenöl zu verkosten und zu kaufen.

 Guerrieri Rizzardi is an historical family owned winery that has been producing wine for many generations, from family owned vineyards in the three Classico areas of Verona: Bardolino, Valpolicella and Soave.


The winery, surrounded by vineyards, is situated in the rolling hills of Bardolino Classico. At the wine shops in Bardolino and Cavaion people have the opportunity to taste and buy Guerrieri Rizzardi wines and Garda DOP extra virgin olive oil.



# Wine Shop & Tastings in Cavaion


 Lo shop è **aperto dal 1 aprile al 5 novembre, 7 giorni su 7, con orario 10:00-18:00.** Vi accoglieremo in un ambiente suggestivo dove potrete conoscere e assaggiare tutti i nostri prodotti.

Su prenotazione organizziamo degustazioni guidate abbinate a taglieri di salumi e formaggi per apprezzare i nostri vini godendo del paesaggio campestre. E' inoltre possibile una passeggiata libera tra i vigneti.

 Der Laden ist **ab 1. April bis zum 5. November jeden Tag 10:00 – 18:00 Uhr geöffnet.**

Wir empfangen Sie in einer schönen Umgebung, in der Sie alle unsere Produkte kennenlernen und probieren können. Auf Reservierung arrangieren wir geführte Verkostungen mit Salami und Käse, um die Weine aufzuwerten und die Landschaft zu genießen. Spaziergang in den Weinbergen möglich.



 The shop is open **from April 1st to November 5th every day 10:00 am – 6:00 pm.** We will welcome you into this charming environment where you can get to know and taste all our products.

Upon reservation, we organize guided tastings matched with local salami and cheese to better appreciate our wines while enjoying the countryside. It is also possible to take a free walk through the vineyards.